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Vragen van het lid Polderman (SP)
aan de staatssecretaris van Verkeer
en Waterstaat over de storting van
staalslakken in de Oosterschelde.
(Ingezonden 18 november 2009)

1
Is het waar dat komende week wordt
gestart met de stort van staalslakken
terwijl er nog een procedure bij de
Raad van State loopt over dit
storten?1

2
Wordt met het storten van de
staalslakken een onherstelbare
situatie geschapen? Zo nee, wat zijn
mogelijkheden van terugname en van
herstel van de schade aan de natuur?
Zo ja, acht u dat wenselijk?

3
Bent u bereid de werkzaamheden op
te schorten totdat de Raad van State
zich hierover heeft uitgesproken? Zo
nee, waarom niet en hoe gaat u de
eventuele maatschappelijke kosten
voor terugname van de staalslakken
en het herstel van schade
voorkomen?

4
Bent u bereid nader onderzoek te
doen naar de effecten van het gebruik
van deze slakken in een
zoutwatermilieu als de
Oosterschelde?

5
Zijn de conclusies uit onderzoeken,
waarnaar in de uitzending van

EénVandaag wordt verwezen, bij u
bekend? Zo ja, hoe beoordeelt u die
en waarom worden ondanks deze
conclusies deze slakken gebruikt in
een kwetsbaar gebied als het
Nationaal Park de Oosterschelde?

1 EénVandaag, 11 november 2009.
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